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Årsmöte Hjälmarbadens Villaägareförening, lördag 18-juni 2016.

1. Årsmötets öppnande
Mötet öppnades.

2. Parentation
Ingen har gått bort under året.

3. Val av ordförande och sekreterare för mötet
Sittande blev valda, Therese Hedén och Michael Ekenborg.

4. Prövning av om stämman blivit behörigen sammankallad.
Ja, stämman har blivit behörigen sammankallad.

5. Upprättande av röstlängd
Ja.

6. Fastställande av dagordning
Dagordningen beslutades.

7. Val av två justerare som jämte ordförande justerar protokollet.
Carl Dolk och Bella Cajfeldt valdes.

8. Val av två rösträknare.
Carl Dolk och Bella Cajfeldt valdes.

9. Verksamhetsberättelse verksamhetsår 2015 – 2016.
Therese Hedén läste upp verksamhetsberättelsen från verksamhetsåret 2015-2016.

10. Bokslut och revisionsberättelse.
Bokslut och revisionsberättelse lästes upp av Birgitta Åberg.

11. Beslut om ansvarsfrihet för 2015–2016 års styrelse.
Styrelsen beviljades ansvarsfrihet för verksamhetsåret 2015-2016.

12. Val av styrelse, revisorer och valberedning 2016-2017.
Therese Hedén vald till ordförande 2 år
Elisabeth Lindskog vald till ledamot/kassör 2 år
Janis Virats vald till ledamot 2 år
Johan Asplund vald till suppleant 2 år
Birgitta Åberg, Ida Flink vald till revisorer 1 år
Carl Dolk, Margareta Rosengren och Torbjörn Hedén invalda i valberedningen under 1 år
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13. Fastställande av arvode till sekreterare, kassör och ordförande
Tidigare beslutade belopp gäller för verksamhetsåret 2016-2017.

14. Nya Medlemmar
Joacim Steen/Sandra Karlsson (Evavägen 20)
Johan Asplund/Malin Asplund (Märtavägen 26)

15. Budget- och verksamhetsförslag för kommande verksamhetsår.
Budgetförslaget för kommande verksamhetsår presenterades och godkändes.

16. Motioner
Styrelsen har inte fått in några motioner inför årsmötet.

17. Underrättelse om beslut från Åklagarmyndigheten
Therese Hedén läste upp beslutet från åklagarmyndigheten. Åtalet läggs ner.

18. Övriga frågor.
 Eldning på eldningsplatsen skall ske under ordnade former.
 Stolpar och kedja för att spärra av vägen ner till brasan kommer att ordnas under städdagen i höst.
 Styrelsen tar en diskussion med Janis Virats om de oansvariga eldningarna av byggavfall som skett vid 

nybygget på Evavägen.
 Styrelsen kommer att arbeta för att hitta lösningar för en gemensambrygga och att den som är intresserad av 

att dela sin brygga hör av sig till styrelsen.
 Carl Larsson har en pågående dialog med statsnät gällande fiber. Inget nytt att rapportera från styrelsens 

sida.
 Projekt dansbanan blir ett arbete för kommande verksamhetsår. De planer som finns idag är ett altandäck på 

kortsidan mot sjön och om vi eventuellt kan ordna med glaspartier så dansbanan inte blir så 
säsongsberoende.

19. Mötets avslutande
Mötet förklarades avslutat.


